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STYREMØTE Eidsvoll Skog Jeger og Fiskeforening 

 
 
Møtetidspunkt: 22. 10.2024, kl. 18.00 Langtonhytta  

 
Tilstede: Svein Tore Granlund, Audun Holtet, Tore Bekkedal, Thor Emil Dahl, Hans-Christian Dyrvik, 
Kjell Ivar Bjørn, Marthe Halvorsen, Ole Kristian Fosshaug, Stein Erik Risebro, Tor Arne Karlsen. 
Frafall: Bjørn Tore Lindberg, Asbjørn Ranheim, 
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Gjennomgang av styremøtereferat fra forrige styremøte 

Innkommende post/saker: 

 
Utgående post: 
 
Økonomi/Regnskap: 

- Saldo pr. d.d.: kr. 1 531 331,50 
 
Utvalgsrunde/Saker til hjemmesiden fra utvalgene: 
# Saker/bilder sendes Joakim Lundby for publisering på Hjemmesiden. 
 
Jaktutvalget: 
- Medlemssjakt: Siste helga i oktober er det Rådyrjakt, og 23. November er det Revejakt. 
- Medlemskveld: bestemt dato: 11. februar 2025, kl. 18.00.  Bøn Klubbhus. Foredrag m/Eivind 
Lurås, Tema: rådyr og hare. Veterinær Mina, M. Røhr, Tema: sårstell/hund. 
- Ønske om Wifi på Langtonhytta, Jaktutvalget følger opp og ordner dette dersom mulig? Kjøpe 
inn, sjekk hvilken nettleverandør som har best dekning. 
-Digitale Rådykort ønskes, har vært i dialog med Bjerke JFF, de skal bistå i arbeidet. IZettle 
benyttes, ny e-post er ordnet. Eidsvoll.sjff@gmail.com 
-VIPPS. Ønskes en «meny» der de forskjellige varene/jaktkort kan velges. Enklere å få oversikt i 
fbm. Regnskap. Status: Kasserer har fremdeles ikke fått tilgang til VIPPS, da det ikke har vært 
mulig å få tak i kundesupport enda. Jobbes videre med 
-Bård, ønske om en portal der de forskjellige utvalgene og styret kan ha enkel kommunikasjon, 
møtereferat, oppgaver o.a. på en plattform. Hva ligger i de prisene som er oppgitt. Teste for 
jaktutvalget, styret, jegerprøven. Status: Systemet er klart for testing, invitasjoner er sendt ut til 
de som skal ha tilganger. 
-Båndtvang-skilt er under arbeid. 
-Sertifisering/dronepiloter, priser skal sjekkes. 
-Innkjøp av utstyr til jegerprøvekurset, sjekkes hva som det er behov for og pris. 
- Strandflagg til arrangementer; innhentet prisliste, Reklamehuset. Vurderes v/neste styremøte. 
- Meget bra salg av jaktkort i høst. 
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Jakthundutvalget: 

- Rapportering etter årets saueaversjon er sendt til NJFF. 
- Inntekt på kr. 29.000,- på saueaversjon i år. 

 
 
 
Jaktskytterutvalget:  
-Skytebriller-innkjøp. Status: Ikke innkjøpt enda. 
-Våpenetui-innkjøp. Status: Ikke klare enda, må avgjøres ang. logo (ESJFF og Jaktia). 
-Reglement for benyttelse av leirduebanen, oppfølging. Reglene forblir slik de er pr. dd. 
- Totalt på leirduebanen er det løsnet 18 150 skudd i år. 
- Oppgradering av banen. Kostnader, - hva må gjøres? Med tanke på rekruttering er det 
nødvendig å ta grep om ikke lang tid. 
 
 
Fiskeutvalget: 

- Det er påtruffet folk som fisker i fredningstida (15. september – 15. november), som 
ikke har fiskekort. Hvorfor gå fiskeoppsyn dersom det ikke får noen konsekvenser? 
Politiet ønsker at ulovlig fiske blir rapportert. (Faunakriminalitet.) 

 
Ungdomsutvalget: 

- Introjakta, status etter gjennomføring: 29 jegere, 9 hundeførere lørdag og 24 jegere, 8 
hundeførere søndag. Flere dyr ble felt. Mange positive tilbakemeldinger! 

- Innrapportering for aktiviteter skal sendes inn nå (til NJFF) som alle aktivitetene er 
gjennomført. 

- Vara for Thor Emil Dahl frem til Årsmøtet er Hans-Christian Dyrvik. 
Kvinneutvalget: 

- Ingen aktivitet siden forrige styremøte. 
Seniorutvalget: 

- Vedlikehold av gjerdet før vinteren. Skal lage skyvegrind, som skal benyttes på 
vintertid. 

- Møte hver 14. dag, 1 dag i mnd. i vinterhalvåret. 
- Lageret på Nedre Johnsrud, er ferdig innflyttet. Alt er satt inn, også båthengeren. 

Aktuelt å sjekke om det er mulighet for å installere solcelle lampe. 
 
Handlingsplan 2024 (2025): 

- Års hjul og handlingsplan. (Arbeidsprogram.) Vi må ha eget møte, klargjøre før 
årsmøtet! Års hjulet er sendt til alle i styret. Møte i begynnelsen av Januar, dato ikke 
satt. 

 
 
Eventuelt: 

- De respektive utvalgene har egne juleavslutninger/møter m/julemiddag. 
 

 
 
 



 

Neste møte: 19. November 2024, kl. 18.00 
 
Referent: Marthe Halvorsen 
 


